



汤姆逊大学中华学生学者联谊会行政管理团队申请表

Chinese Students & Scholars Association Board member application

个人基本信息 (Applicant information)

TRU ID	姓 (Family name)	名 (Given name)
电子邮箱 (Email)		联系电话 (Phone) () - 国家 (Country) 号码 (Number)
入学时间 (Enrollment Date)	专业 (Program)	(Office use only)
性别 (Sex)	国家 (Country of origin)	
省/市 (Province or city)	市 (City or town)	
住址 (Address)		

工作意向 (Intended department or committee)

部门 (Department)	是否接受调动? (Will you accept future department change?) 愿意 (Yes) 不愿意 (No)
-----------------	-------------------------------------------------------------------------------

志愿者经历 (Volunteer work experience)

您是否曾在学生会工作? (Have you worked in a student founded organization before?) 是 (Yes) 否 (No)		
简要描述工作内容 (Briefly describe your job duty)		
入职日期 (From)	离职日期 (To)	(Office use only)
工作组织联系邮箱 (Email of the student organization)		

语言能力 (Communication skills)

1	第二语言 (Second language)	流利程度 (Fluency)
---	------------------------	----------------

申请人 (Applicant)	部门 (Department)
-----------------	-----------------

2	小语种 (Are you able to speak a third language?)	流利程度 (Fluency)
---	------------------------------------------------	----------------

技能 (Job skills)

请在下方选择您所具备的工作技能。
Please select your job skills.

1	请选择一个最适合你的描述 (Please select one of the following that fits you the most)
2	核心技能 (Core skills)
3	核心技能 (Core skills)
4	核心技能 (Core skills)

在您过去的志愿者经历中，请描述一件最让您难忘或是自豪的事情。
Please describe one unforgettable event or one thing that makes your proud according to your past job or volunteer experience.

(Office use only)

义务与责任 (Duties and commitments)

请您仔细阅读下方所列内容，并在右侧输入您的姓名。
Please read the following descriptions carefully and sign your full name.

1	我已知悉并愿意每周在中华学生学者联谊会贡献至少 2 小时的志愿时间。 I clearly understand that I need to commit at least 2 hours of volunteer work at TRUSU-Chinese Students & Scholars Association weekly.	
2	我已知悉并愿意遵守中华学生学者联谊会章程的规定。	

申请人 (Applicant)	部门 (Department)
-----------------	-----------------

	I clearly understand that I need to act according to the regulations of the constitution of TRUSU-Chinese Students & Scholars association.	
3	<p>我已仔细阅读中华学生学者联谊会的隐私政策，并授权中华学生学者联谊会采集我的个人信息，其中，我知晓我所提供的个人照片、个人电话及个人邮箱等信息会公布在学联合会网站上，且可能同时会被其它学联合会控制力量以外的第三方转载。</p> <p>I have read and understand the privacy policy of TRUSU-Chinese Students & Scholars Association and I authorize TRUSU-Chinese Students & Scholars Association to collect and use my personal information such as personal photo, personal cellular number, and personal email. I understand that my personal information will be published on the website of the association, also, I understand those published information may be used by other third-party websites that are beyond the control of TRUSU-Chinese Students & Scholars Association.</p>	
4	<p>我已仔细阅读并愿意遵守学联合会保密条款的规定，这包括只使用学联合会授权的办公平台和邮箱交流学联合会有关事务；不将未授权的内部文件透露给第三方。</p> <p>I agree to the terms and conditions of the Non-disclosure agreement of TRUSU-CSSA, including but not limited to only use the authorized platforms, only disclose information to authorized personnel.</p>	
5	<p>我已仔细阅读并愿意遵守学联合会工作场所行为守则，这包括尊重每一位学联合会干事、不使用歧视性语言、不使用歧视理由、不骚扰学联合会干事及不欺凌学联合会干事。</p> <p>I agree to the terms and conditions of the workplace regulations of TRUSU-CSSA, including but not limited to respect every member of the association, no discrimination, no sexual harassment, and no bullying.</p>	

签名 Signature

<p>我自愿加入汤姆逊大学中华学生学者联谊会行政管理团队，并清楚知悉成为一名学联合会干事所包含的责任与义务。我将努力为全体留学生服务，并致力于为使汤姆逊大学中华学生学者联谊会成为传播中华文化的有力媒介而不懈努力。我确认我有能力，并愿意承担成为一名学联合会干事所肩负的责任和义务。</p> <p>I declare that I want to be a board member of the TRUSU-Chinese Students and Scholars Association. I clearly understand my obligation and responsibility and I will strive to work towards the vision of the Chinese Students & Scholars Association, that is to become a powerful medium of sharing Chinese culture around the world. I confirm that I have the ability, and I am willing to take the responsibility as a board member.</p>	
申请人签字 (Signature of Applicant)	日期 (Date)

(Office use only)